

**Town of Hampstead**  
5569, chemin Queen-Mary  
Hampstead (Québec) H3X 1W5

For Immediate Release

**PRESS RELEASE**

**STATEMENT FROM THE TOWN OF HAMPSTEAD — OCTOBER 7**

**Hampstead, October 7, 2025** – Today, the Town of Hampstead marks the second anniversary of the events of October 7—a day that continues to resonate with profound sadness and reflection. We pause to honour the lives lost, the families affected, and all those who continue to carry the pain of that day. The tragedy serves as a lasting reminder of the devastating human impact of violence and conflict.

The Town recognizes that the effects of such violence reach far beyond any one group, and we remain mindful of the diverse backgrounds and experiences that make up our community. In times of tragedy and division, it is more important than ever to reaffirm our shared commitment to peace, compassion, and human dignity.

We must also acknowledge the rise in antisemitism and other forms of hate that have occurred in the wake of this global conflict. Such expressions of intolerance have no place in our town or anywhere in society. Hampstead stands firmly against all forms of hatred, and we continue to work toward a community where everyone feels safe, respected, and valued.

As we reflect on this solemn anniversary, we call on all residents to stand together in solidarity—united by a common desire for justice, empathy, and understanding. Let this day serve as a reminder of the responsibility we all share to build a more inclusive and peaceful future for generations to come.

- 30 -

Contact : Sarah-Eve Longtin  
Communication  
438-867-0944  
selongtin@hampstead.qc.ca

**Ville de Hampstead**  
5569, chemin Queen-Mary  
Hampstead (Québec) H3X 1W5

À publier immédiatement

## **COMMUNIQUÉ**

### **DÉCLARATION DE LA VILLE DE HAMPSTEAD — 7 OCTOBRE**

**Hampstead, le 7 octobre 2025** – Aujourd’hui, la Ville de Hampstead souligne le deuxième anniversaire des événements du 7 octobre — une journée qui continue d’évoquer une profonde tristesse et un moment d’introspection collective. Nous prenons un moment pour rendre hommage aux vies perdues, aux familles touchées et à toutes les personnes qui portent encore la douleur de cette tragédie. Ces événements demeurent un rappel poignant des conséquences humaines dévastatrices que la violence et les conflits peuvent engendrer.

La Ville reconnaît que les répercussions d’une telle violence dépassent largement les frontières d’un seul groupe, et nous demeurons conscients de la diversité des origines et des expériences qui composent notre communauté. En période de tragédie et de division, il est plus important que jamais de réaffirmer notre engagement commun envers la paix, la compassion et la dignité humaine.

Nous devons également reconnaître la montée de l’antisémitisme et d’autres formes de haine observées à la suite de ce conflit mondial. De telles expressions d’intolérance n’ont pas leur place dans notre ville ni ailleurs dans la société. Hampstead réaffirme sa position ferme contre toute forme de haine et poursuit ses efforts pour bâtir une communauté où chacun se sent en sécurité, respecté et valorisé.

En cette journée de commémoration, nous invitons tous les résidents à s’unir dans un esprit de solidarité — portés par un désir commun de justice, d’empathie et de compréhension. Que cette date nous rappelle la responsabilité collective qui nous incombe de construire, ensemble, un avenir plus inclusif et pacifique pour les générations à venir.

- 30 -

Contact : Sarah-Eve Longtin  
Communication  
438-867-0944  
selongtin@hampstead.qc.ca